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Interpelacje

r. Na ulicy Konopnickiej we Wloctawku powstala gtqboka zapadlina. W dniu
17 sierpnia pani poset Joanna Borowiak zgtosita ten uciqiliwy i

niebezpieczny dla mieszkaic6w problem do wla6ciwych sluib. Dziurq w
jezdni zabezpieczono slupkami i ta6mq ostrzegawczE i tak jest od dw6ch
tytodni. Proszq o szybka interwencjq i naprawienie tej szkody.

(t)* rejonie ulicy Bartnickiej za dawnym klubem przy zakfadzie karnym jest

- teren rekreacyjny na kt6rym posadowiono boisko do koszyk6wki i trochq
element6w malej architektury stuiEce jako prowizoryczny plac zabaw dla
dzieci z osiedla. Jednocze6nie w tym miejscu okoliczni mieszka6cy
urz4dzajq sobie tzw. Bar pod chmurkq , gdzie notorycznie spoiywajq
alkohol. Teren jest kompletnie zaniedbany i zaSmieconv a stare
urzqdzenia sfuiqc do rekreacji stanowiQ zagro2enia dla zdrowia i iycia
mieszkaic6w , zwlaszcza dzieci. Dla tego proszq o interwencjq
stosownych sfuib oraz wpisanie tego placu w plan budietu na rok 2019r.
w celu stworzenia w tym miejscu placu zabaw z prawdziwego zdarzenia
z jego o5wietleniem i monitoringiem co zapobiegnie dewastacji i zapewnr
bezpieczeistwo mieszka6com.

s, Brak monitoringu na planowanym w ramach budietu obywatelskiego do
remontu placu z zespolami boisk w rejonie ulicy Sarniej w Michelinie
narazi miasto na kolejne bezmySlne wydatkowanie Srodk6w z budietu.
W obecnym projekcie przebudowy jest co prawda o6wietlenie ale to i tak
nie rozwiqie problemu dewastacjq. potrzebny jest monitoring , kt6ry
zabezpieczy ten kompleks otoczony zadrzewieniem przed atakami
wa ndalizmu.


